
Pan Kvasnička: Dobrý den, pane doktore! Nasměrovala mě na vás vaše známá Jitka Č., která 

reagovala na nastalou situaci v PNKM. Snažím se v tom nějak zorientovat, pokud možno 

vyváženě pro obě strany. Bohužel u pana ředitele jsem s žádostí o vyjádření neuspěl. Zkouším 

se tedy na názor zeptat vás, co za tím sporem stojí, jestli je nějaká naděje na smír. Zatím znám 

názor jen jedné ze stran. Garantuji vám ve všech ohledech diskrétnost. Děkuji, Josef 

Kvasnička, Česká televize Zlín 

 

 

Já: Dobrý den, pane Kvasničko. Děkuji za Váš dotaz. 

Můj pohled na situaci je úplně jiný. Příchod pana ředitele nastolil mnoho změn. A za mě 

pozitivních. 

Letos má do PNKM nastoupit asi 7 nových lékařů. Což je číslo v naší nemocnici velmi 

nevídané. 

Způsob komunikace ze strany p. ředitele je pro nás také poměrně nový. Dříve jsme si 

dlouhodobě stěžovali na způsob komunikace a transparentnost informací. Pan Mgr. Polák 

zavedl systém zveřejnění informací. Každému zaměstnanci dal možnost vyjádřit se k 

transformačnímu plánu - a každá tato připomínka byla řešena, diskutována a případně zavzata 

do tohoto transformačního plánu. 

A řadu dalších věcí. 

 

Ale nyní k této situaci. Po přijetí petice se pan ředitel vyjádřil ke každému konkrétnímu bodu. 

Navíc naplánoval tři setkání pro zaměstnance nemocnice, na které se o současné situaci má 

mluvit. 

 

Já osobně se nedokážu s vyjádřeními ztotožnit. Nejedná se o popis faktů. 

 

Učinit v naší nemocnici jakékoliv změny je dlouholetý problém. S příchodem Mgr. Poláka 

začalo docházet ke změnám směrem k psychiatrii, kterou si představuji pro 21. století. 

 

Kdybyste měl jakékoliv dotazy, napište. 

 

Zdravím 

 

MUDr. Jiří Strnad 
 


